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DAGSORDEN. 

1. 1.      Godkendelse af stemmeberettiget klubrepræsentanter samt konstatering af, 
hvem der i øvrigt deltager i mødet med eller uden stemmeret. 
13 klubber var repræsenteret 
DBF var repræsenteret af Formand Peter Jensen, Næstformand Jens Dall-Hansen, 
Økonomichef Michael Jørgensen og direktør Charlotte Malmros 

1.1. 1.1.      Uddeling af pokaler 

1.a.1. 1.a.1.   Årets Klub: Næsby Badminton 

1.a.2. 1.a.2.   Ungdomspokalen: Viktor Axelsen, OBK 

1.a.3. 1.a.3.   Årets Pigespillerpokal (Tidl. Agnete Varn Pokalen): Maiken Sørensen, 
OBK 

1.a.4. 1.a.4.   Træner-Lederpokal: Lasse Bang Hedelund, Næsby 

1.a.5. 1.a.5.   Peter Hindses Mindepokal: Mette Hansen, Korup 

2. 2.       Valg af dirigent. 
Frede Kruse-Christiansen valgt 

3. 3.       Beretning om FBKs og udvalgenes virksomhed. 
ITU: Tilføjet: ingen ITU-kurser i maj 
HU: Tilføjet: På et møde i København var BadmintonPeoples holdturneringsdel præsenteret 
og debatteret. En positiv oplevelse, som måske afprøves i den kommende sæson for FS, 
serie 1 og serie 2. Op- og nedrykninger efter at Bolbro klarede frisag i DS blev omtalt. 
Formanden: Tilføjet: Fremhævede afsnittet om Fremtidens badminton, som han ville 
uddybe under eventuelt 
Formandens beretning og hvert udvalgs beretning godkendt 

4. 4.      Kassereren  

4.1. 4.1.      Forelægger det reviderede regnskab til godkendelse 
Godkendt 

4.2. 4.2.      Det løbende regnskab til orientering 
Blev ikke foretaget, da kontingentindtægter fra klubberne ikke var indgået på grund 
af forsinkelse i DBFs medlemsregistrering 

4.3. 4.3.      Kommende sæsons budget til orientering 
Godtaget med en bemærkning fra Brian Kryhlmann om at bruge af formuen til 
træner- og lederuddannelse og et arrangement i forbindelse med Danish Open til 
udvikling af badminton under FBK. 

5. 5.       Behandling af indkomne forslag 

5.1. 5.1.      HUs forslag om ny struktur i holdturnering for ungdom. Se bilag  
Ejvind Rindahl gennemgik oplægget tilblivelse med fremlæggelsen på ”Mødet med 
klubber” og efterfølgende udarbejdelse i detaljer til høring hos 2 klubbers 
ungdomsformænd, hvis kommentarer førte til det endelige forslag. 
Forslaget blev vedtaget uden kommentarer. Forslaget vil medføre ændringer i 
holdturneringsreglementet, som man blev opfordret til at studere grundigt før 
tilmelding af hold til næste sæson 

6. 6.      Valg af bestyrelse og udvalg § 17 og 18. 

6.1. 6.1.       Valg af formand – på valg hvert år. 
Martin Andersen blev genvalgt. 

6.2. 6.2.      Valg af kasserer 
Gerda Jørgensen blev genvalgt for 2 år 



6.3. 6.3.       Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
Nuværende:Claus Jensen (Stævner) blev genvalgt for 2 år. 
Nuværende: Henrik Madsen (UEU). Afgår uden for tur. Jørgen Færch; Middelfart blev 
valgt i stedet for 1 år. 
Ejvind Rindahl (HU): Ikke på valg 
Wenke Johansen (Næstformand/ITU): Ikke på valg  
Vakant: (SEU el. HU/Sekretær/Hjemmeside). På valg for 2 år. Ingen forslag. Stadig 
vakant 

6.4. 6.4.       Valg af to suppleanter til bestyrelsen. 
Vakant 1: Vælges for 1 år. Ingen forslag. Stadig vakant 
Vakant 2: Vælges for 1 år. Ingen forslag. Stadig vakant 

6.5. 6.5.      Valg af senioreliteudvalg. (SEU) 
3 medlemmer + suppleant - alle vakant: 2 Vælges for 2 år, 1 for 1 år. Suppleant for 
1 år. Ingen forslag. Stadig vakant 

6.6. 6.6.      Valg af ungdomseliteudvalg 
UEU blev udvidet til 4 medlemmer 
Henrik Madsen: Ikke på valg 
Jørgen Færch: Ikke på valg 
Wenke Johansen, Næsby blev valgt for 1 år 
Vakant på valg: Lars Lyskjær LBBK valgt for 1 år 
Suppleant: vakant – 1 år 

6.7. 6.7.       Valg af breddeudvalg. (BREDU) 
3 medlemmer + suppleant - alle vakant: 2 Vælges for 2 år, 1 for 1 år. Suppleant for 
1 år. Ingen forslag. Stadig vakant 

6.8. 6.8.       Valg af 2 revisorer samt revisorsuppleant. 
Kurt Naamansen, Nyborg blev valgt for 2 år 
Lasse Alkærsig, Nyborg: Ikke på valg 
Suppleant: vakant – vælges for 1 år. Ingen forslag. Stadig vakant 

7. 7.       Eventuelt 
Martin Andersen gennemgik intentionerne bag ”Fremtidens Badminton” med Formål, 
Baggrund, Visioner, Kommissoriet med 3 arbejdsområder: Status på 1. Aktiviteter, 2. 
Økonomi 3. Lovgrundlag, politisk struktur og organisering, samt til sidst Den videre proces. 
DBFs direktør Charlotte Malmros orienterede om projektet ”Flere giver mere”, der 
handler om hvordan DBF frem mod 2015 vil forøge antallet af klubber og medlemmer. 
Erik Kolmos spurgte om hvorfor Hjemly Idrætsefterskole ikke var stemmeberettiget. 
Peter Jensen DBFs formand svarede, at det lå i DIFs regler for medlemskab for efterskoler. 
DBF ville undersøge nærmere og Gerda Jørgensen følge op.  
Erik Kolmos spurgte til kraftcentrets udvælgelse af deltagere: Jeanette Lund svarede, at 
hun ville følge det op 
Erik Kolmos spurgte til Coaching i forbindelse med kredsmatch: Henrik Madsen UEU 
kunne ikke give Erik et fyldestgørende svar 
Martin Andersen afsluttede med at takke dirigenten og udråbe et leve for FBK 
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